
· We gebruiken many wanneer we een grote
hoeveelheid beschrijven.

                Voorbeeld  :
There aren't many companies in that area.

               Noot  :
· Vaak wordt in de bevestigende vorm many vervangen

door a lot of  (of lots of) of plenty of.
Voorbeeld: She has lots of friends.

· Wanneer het zelfstandig naamwoord kan worden wegge-
laten, veranderen de onbepaalde bijvoeglijke naamwoorden
in onbepaalde voornaamwoorden indefinite pronouns.
Voorbeeld: These students are working hard and many

(students) are quite clever.


